
Rada Gminy Bedlno 

Radni -Sesja 

Protokół nr 12/2025 

XII Sesja w dniu 25 kwietnia 2025r.  

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2025r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1.Adam Gajewski 

2. Przemysław Gajewski 

3. Krzysztof Gawryszczak 

4. Waldemar Grawender 

5. Anna Jaros 

6. Krzysztof Jóźwiak 

7. Patryk Kraska 

8. Katarzyna Kraszkiewicz 

9. Grzegorz Kucharski  

10. Wiesława Lubocha  

11. Agnieszka Matusiak  

12. Konrad Olejniczak  

13. Ewa Pilarska  

14. Anna Ratajczak  

15. Przemysław Wodzyński 

Do punktu 1. Otwarcie Sesji i przedłożenie porządku obrad. 

  

Otwarcia XII Sesji Rady Gminy Bedlno dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno Anna 

Ratajczyk. Sprawdzono kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 11, NIEOBECNY: 4 

Wyniki imienne: 

OBECNY (11)                                                                                                                                         

Adam Gajewski, Krzysztof Gawryszczak, Katarzyna Kraszkiewicz, Wiesława Lubocha, 

Przemysław Wodzyński,  Agnieszka Matusiak, Konrad Olejniczak, Ewa Pilarska, Anna 

Ratajczak, Przemysław Gajewski, Anna Jaros,                                                                                                                                                                                

NIEOBECNY (4)  Krzysztof Jóźwiak, Waldemar Grawender, Grzegorz Kucharski, Patryk 

Kraska 

                                                                                                                                                                          

Lista Obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.                                               

Lista Obecności Sołtysów stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 



 

Przedstawiono porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i przedłożenie porządku obrad. 

2. Ocena zasobów Pomocy Społecznej  

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2025-2036; 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025 rok; 

c) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

d) likwidacji Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Pniewie. 

4. Przyjęcie protokołu z  XI  Sesji Rady Gminy Bedlno. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad.              

       

W związku z brakiem zgłoszeń co do uwag w sprawie porządku obrad Pani Przewodnicząca 

przeszła  

1.Do punktu 2.  Ocena zasobów Pomocy Społecznej  

Sprawozdanie omówiła Kierownik GOPS Pani Katarzyna Nykiel 

Sprawozdanie, stanowi Załącznik Nr 3 do Protokołu 

 

 

Do punktu 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno 

na lata 2025 – 2036.  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno na lata 

2025-2036 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XII/66/2025  Rady Gminy 

Bedlno w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2025 – 2036, która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 



b) wprowadzenie zmian w budżecie gminy Bedlno na 2025 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka.  

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XII/67/2025   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bedlno na 2025 rok, która stanowi 

załącznik nr 5  do protokołu. 

 

 

c) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani 

Wiesława Lubocha 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XII/68/2025   Rady Gminy 

Bedlno w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

Petycja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

 

d) likwidacji Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Pniewie 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Zenon Dąbrowski uzasadniając również 

czemu podjęte są kroki do zamknięcia tej szkoły. 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    



Głosowano w sprawie: 

likwidacji Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Pniewie 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XII/68/2025  Rady Gminy 

Bedlno w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Pniewie 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

 

Do punktu 4.  Przyjęcie protokołu z  XI Sesji Rady Gminy Bedlno. 

 

Rada Gminy Bedlno przyjęła protokół XI Sesji Rady Gminy Bedlno 11 głosami „za”. 

 

Do punktu 5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Brak wpływu Interpelacji i zapytań Radnych. 

 

Do punktu 6. Sprawy różne.  

 

W sprawach różnych Pan Wójt zaprosił wszystkich mieszkańców na Przegląd Piosenki 

Biesiadnej w GOK na dzień 27.04.2025r. 

 

Sołtys Pan Drabik Bogusław – Czy wiadomo co będzie w budynku po Szkole w Pniewie? 

 

Pan Wójt - Jeśli chodzi o budynek na Komisji już rozmawialiśmy -  tutaj decyzja będzie 

należeć do Rady co stworzymy w tej szkole. Na pewno Szkoła wymaga remontu oraz 

pozostania funduszy na kapitalny remont i wtedy będziemy myśleć o jakimś 

zagospodarowaniu na ten budynek. 

 

Do punktu 7. Zakończenie obrad.  

 

Wobec tego, iż nikt więcej nie zabrał głosu Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno Pani Anna 

Ratajczyk poprzez wypowiedzenie słów „zamykam obrady XII Sesji Rady Gminy Bedlno” 

zakończyła obrady.  

                                                    Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno 

 

                                               Anna Ratajczyk  

 

 

Przygotował(a): Aleksandra Zając 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


